
O nas - tekst łatwy do czytania (ETR) 

Zapraszamy do przeczytania informacji o Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Goniembicach w formacie tekstu "Łatwe do 

czytania". 

Gdzie się znajdujemy? 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Goniembicach ma siedzibę w 

Goniembicach 30 64-111 Lipno w województwie wielkopolskim. 

Czym się zajmujemy? 

Zajmujemy się nauczaniem i wychowywaniem dzieci i młodzieży. 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Goniembicach składa się z: 

1. Szkoły Podstawowej im. 17 Pułku Ułanów w Goniembicach 

2. Przedszkola w Goniembicach 

3. Przedszkola w Górce Duchownej 

Kto nami kieruje? 

Kieruje nami Dyrektor. 

Jak do nas trafić: 

Budynek Szkoły Podstawowej w Goniembicach z halą sportową 

oraz Przedszkole w Goniembicach znajdują się pod adresem 

Goniembice 30 

Teren budynku A i B Szkoły Podstawowej w Goniembicach oraz 

Przedszkola w Goniembicach jest ogrodzony.  

Wejście na teren przed budynkami prowadzi przez furtkę lub 

dwuskrzydłową bramę wjazdową.  

Ogrodzony teren przed szkołą jest utwardzony kostką brukową.  

Jeśli jesteś osobą na wózku, to musisz wiedzieć, że w budynku nie ma 

windy, możliwe jest skorzystanie z dzwonka przy drzwiach znajdujących 

się od strony biblioteki publicznej w celu przywołania pracownika. 

Jeśli chcesz przyjechać samochodem, przed budynkiem znajdują się 

bezpłatne miejsca parkingowe, nie ma natomiast wyznaczonych miejsc 

postojowych dla osób niepełnosprawnych. 

  



Do budynku A oraz przedszkola prowadzą szerokie schody  z obustronną 

poręczą oraz pochylnia dla osób ze szczególnymi potrzebami.  

  

Zdjęcie 1 i 2 Wejście do budynku A szkoły i przedszkola w 

Goniembicach oraz pochylnia przy wejściu 

Do budynku B oraz hali sportowej prowadzi wejście od strony zachodniej 

ze szczytu budynku A do łącznika budynków. 

 

Zdjęcie 3 Wejście do budynku B szkoły oraz hali sportowej 

 

Budynek Przedszkola w Górce Duchownej znajduje się pod 

adresem Górka Duchowna 68, 64-111 Lipno  

Teren budynku przedszkola jest ogrodzony.    

Wejście do przedszkola prowadzi bezpośrednio z chodnika, do budynku 

prowadzą szerokie schody z poręczą po jednej stronie- brak pochylni.  

Wejście do budynku przedszkola umożliwiają szerokie drzwi do połowy 

przeszklone. 



  

Zdjęcie 4 Wejścia do przedszkola w Górce Duchownej 

Jeśli chcesz przyjechać samochodem, przed budynkiem znajdują się 

bezpłatne miejsca parkingowe, nie ma natomiast wyznaczonych miejsc 

postojowych dla osób niepełnosprawnych. 

 

Inne udogodnienia: 

Jeśli jesteś osobą niewidomą lub mającą duże problemy ze wzrokiem – 

poinformuj o tym pracowników Zespołu. Oni pomogą załatwić Twoją 

sprawę. 

Jeśli towarzyszy Ci pies asystujący, możesz z nim przyjść do Zespołu. 

Pamiętaj o certyfikacie psa asystującego i o zaświadczeniu o szczepieniu. 

Praca sekretariatu Zespołu 

Sekretariat pracuje od poniedziałku do piątku pracuje od 7:00 do 15:00. 

Chcesz załatwić sprawę w Sekretariacie Zespołu ? 

Możesz przyjść do sekretariatu i spotkać się z pracownikiem. 

Możesz przynieść pismo i zostawić je w sekretariacie. 

Możesz zadzwonić na numer: 65 534 01 35 lub 65 534 09 29 

Możesz napisać e-mail na adres: zspgoniembice@lipno.pl 

Możesz wysłać pismo na adres: 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Goniembicach 

Goniembice 30 

64-111 Lipno 
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